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Podporujete vyhlášení stavební uzávěry v některých lokalitách města? 

Odpověď Počet hlasů Podíl  

Ano 122 89% 

Ne 11 8% 

Nemám vyhraněný názor 4 3% 

Celkem 137 100% 

 

 

Stavební uzávěra: 

Odpověď Počet hlasů Podíl  

Přichází ve správný čas 14 10% 

Měla být vyhlášena již dříve 105 77% 

Ničemu neprospěje 18 13% 

Celkem 137 100% 
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